
   Protokół Nr VI/07
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 lutego 2007 roku

Otwarcie obrad – godz. 1508

Zamknięcie obrad – godz. 1910

Ad. 1

Obrady otworzyła  Z-ca Przewodniczącego RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Z-ca  Przewodniczącego RM stwierdziła, że obrady są prawomocne – w 
sesji  uczestniczyło  13  radnych  (lista  obecności  radnych,  oraz  lista  obecności  sołtysów  i  gości 
zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad  Z-ca Przewodniczącego powołała radną Stefanię Radomińska.

Ad. 4

Z-ca Przewodniczącego RM – zapytała czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 31 stycznia 2007 roku:

Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do  głosowania  nad  jego 
przyjęciem:
głosowało 13 radnych:   za – 13   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Z-ca Przewodniczącego RM – zapytała czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
Innych propozycji nie było.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad:
Głosowało 13 radnych:   za – 13  przeciw  - 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 6
Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie za rok 2006

Marek Hajduk-Dowódca Jednostki Ratowniczo - Gaśniczej w Nowej Rudzie – złożył informacje oceny 
stanu bezpieczeństwa pożarowego na terenie Gminy Radków w zakresie działań należących do 
Państwowej Straży Pożarnej – informacja stanowi załącznik do protokołu.



Stanisław Marusiak – mieszkaniec Radkowa zapytał gdzie należy się udać i co należy zrobić w sytuacji 
gdy w budynku , który zamieszkuje inni lokatorzy nie przestrzegają porządku co może wywołać pożar , 
a zarządca budynku pomimo interwencji nic w tym zakresie nie robi. 

Marek Hajduk – do prywatnego budynku Straż Pożarna nie ma możliwości wejścia, ale zaprosił do 
przyjazdu do Komendy gdzie zostanie mu udzielona właściwa informacja.

Bogusław Proszek-Komendant Gminny OSP- złożył informacje oceny stanu bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego na terenie Gminy Radków w zakresie działań należących do Straży Pożarnej a 
realizowanych przez OSP – informacja stanowi załącznik do protokołu.

A.Kukurba – zwrócił się o ustosunkowanie do realizowanej inwestycji budowy remizy OSP w Radkowie i 
Ścinawce Dolnej.

B. Proszek – wyjaśnił, że bardziej kompetentną osobą w tej sprawie będzie Burmistrz.

Burmistrz -  poinformował o dużych nakładach inwestycyjnych na stan bezpieczeństwa gminy ,zapoznał 
o prowadzonych pracach  w zakresie ochrony pożarowej .Największą inwestycją jest przebudowa 
budynku po ZOL Nowa Ruda będzie to nowoczesny obiekt w którym będzie się mieściło Centrum 
Ratownictwa i Szkoleń, Punkt Zagrożenia Kryzysowego ,swoją siedzibę  znajdzie tam Straż Miejska. Są 
prowadzone prace w OSP Ścinawka Dolna (budowa garażu),OSP Ścinawka Górna (garaż z zapleczem 
w siedzibie Centrum Inicjatyw Wiejskich).

Andrzej Czerniatowicz  – przedstawiciel Komisariatu Policji w Nowej Rudzie - złożył informacje oceny 
stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Radków w zakresie działań należących 
do Policji – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Stanisław Hajłasz – zapytał jaki jest stan zatrudnienia na naszym Posterunku w Radkowie i czy nadal 
występuje sytuacja, że policjanci z Posterunku w Radkowie są wysyłani na służbę poza teren Gminy.

Andrzej Czerniatowicz –stan etatowy Posterunku Policji w Radkowie liczy osiem etatów, jest jeden 
wakat, policja przeżywa kryzys, ale pracujemy nad tym aby uzupełnić ten wakat. Staramy się aby 
funkcjonariusze Policji z Radkowa pełnili służbę na swoim terenie. 

Waldemar Cmak Komendant Powiatowy Policji w Kłodzku – zapytał czy radny uważa, że funkcjonariusz 
Posterunku w Radkowie nie może wykonywać swoich czynności służbowych na innym terenie

S. Hajłasz – uważa, że policja powinna pracować na swoim terenie gdyż czas oczekiwania od 
zgłoszenia interwencji jest bardzo długi .Kiedy nasz patrol jest na innym terenie Gmina powinna być 
zabezpieczona.

Waldemar Cmak – w ramach powiatu kieruje patrole w bardziej zagrożone miejsca, a na naszym 
terenie często wykonują służbę patrole z innych jednostek, natomiast policjanci z Radkowa pełnią 
funkcje na innym terenie  jeśli zachodzi   taka potrzeba.

S. Hajłasz- czy były delegowane.

Waldemar Cmak- tak, oczywiście że były.



F.Majdak – zapytał czy nie można by było przywrócić punktu przyjęcia dzielnicowego w Ścinawce 
Średniej oraz poinformował o nie podjęciu interwencji,  która była zgłoszona do Komendy Policji.

Waldemar Cmak- brak jest etatu do zorganizowania takiego punktu, jednak jeżeli jest taka potrzeba to 
nie jest problem ,aby raz w tygodniu uruchomić punkt przyjęcia dzielnicowego, wymaga to tylko 
pewnych uzgodnień.

Andrzej Czerniatowicz  - wyjaśnił, że punkt przyjęć interesantów przez dzielnicowego w Ścinawce 
Średniej nie cieszył się dużym zainteresowaniem. Jeżeli jest taka potrzeba to można go uruchomić. Z 
informacji uzyskanych od Kierownika Posterunku Policji w Radkowie wynika jednak, że dyżury przez 
dzielnicowego są bezcelowe ponieważ bardzo mało jest interwencji czy zgłoszeń i szkoda czasu 
dzielnicowego, gdy w tym samym czasie może interweniować bezpośrednio w terenie.

Robert Stropa – przedstawiciel Straży Granicznej w Tłumaczowie – złożył informację oceny stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Radków  w zakresie należącym do zadań 
Straży Granicznej – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Robert Radaczyński – Komendant Straży Miejskiej w Radkowie – złożył informacje o stanie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Radków w zakresie zadań należących do Straży 
Miejskiej - informacja stanowi załącznik do protokołu.

S.Marusiak – mieszkaniec Radkowa  poprosił o interwencje Burmistrza w sprawie nieprzestrzegania 
porządku na klatce w budynku w którym mieszka przez innych lokatorów , takie sytuacje mogą 
doprowadzić do pożaru.

A.Kukurba – udzielił wyjaśnienia na temat podpalenia które miało miejsce  a sprawca został ujęty.

Burmistrz – podziękował gościom zaproszonym za liczne przybycie na  obrady Rady Miejskiej za 
złożenie informacji i sprawozdań z zakresu bezpieczeństwa gminy .Stwierdził , że sprawy 
bezpieczeństwa i porządku publicznego statystycznie są dobre ,ale rzeczywistość jest inna i dlatego jest 
potrzebna współpraca między służbami mundurowymi jak również większe zainteresowanie i 
zaangażowanie społeczeństwa.

Z-ca Przewodniczącego podziękowała zaproszonym gościom za złożenie sprawozdań i o godz.1705 

ogłosiła 10 minut przerwy.

Obrady wznowiono o godz.1730

Ad. 7

Burmistrz  – złożył  sprawozdanie ze swoich prac w okresie  międzysesyjnym (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu)

O godz. 1755 liczba radnych zmniejszyła się do 12 – sesje  opuściła radna A.Rakowska.

J.Pabian – zapytał Burmistrza czy może określić termin rozpoczęcia prac inwestycyjnych związanej z 
regulacją rzeki  Scinawka.



Burmistrz – nie jest w stanie określić konkretnego terminu gdyż trwają prace mające na celu wybranie 
właściwego projektu inwestycji. Pod koniec bieżącego roku gdy zostanie wybrany właściwy wariant 
może udzielić odpowiedzi na zadane pytanie.
 

Ad. 8

DRUK NR 1 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Z-ca Przewodniczącego RM – poprosiła  o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego 
projektu uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
S.Radomińska  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:   za – 12   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Burmistrz – uzasadnili przedmiotowy projekt uchwały.

Z-ca Przewodniczącego  RM – poprosiła o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego 
projektu uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
S.Radomińska  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:   za – 12  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 zmieniający uchwały nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 grudnia 
2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Radków na lata 
2005-2015



Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.

Z-ca  Przewodniczącego RM – poprosiła o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego 
projektu uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały
 S.Radomińska  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 12 radnych:   za – 12 przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie bonifikaty od ceny nieruchomości

Burmistrz – uzasadnił przedmiotowy projekt uchwały.
Wiesław  Rogóż-  poprosił  o  udzielenie  bonifikaty  na  wykup  nieruchomość  w  wysokości  90%  ceny 
wartości.
Z-ca Przewodniczącego RM – poprosiła o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego 
projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  -  proponuje  ogłoszenie  przerwy  w  celu  wypracowania  nowego 
stanowiska.
A.Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki -  propozycja udzielenia  50% bonifikaty.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa -propozycja udzielenia 50% bonifikaty.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego –propozycja udzielenia 
50% bonifikaty.
S.Radomińska  -Komisja  Budżetu  ,Planowania  i  Mienia  Komunalnego  –  propozycja  udzielenia  50% 
bonifikaty.
Na wniosek Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o godz.1855 Z-ca Przewodniczącego ogłosiła 5 minut 
przerwy.
Obrady wznowiono o godz. 1900

Burmistrz-wniósł autopoprawkę do  Druku nr 4 polegająca na tym aby w  §  1 wysokość bonifikaty 39% 
ceny zastąpić  wysokość bonifikaty 50% ceny. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:- z wzniesioną 
autopoprawką.
Głosowało 12 radnych:   za – 12  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 9 
Nie było



Ad. 10
Nie wniesiono

Ad. 11
Z-ca Przewodniczącego –poinformowała ,że do Rady Miejskiej w Radkowie wpłynęły następujące 
pisma:

1. pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 05.02.2007roku- odczytała 
sentencje uchwały Nr III-14/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 
30 stycznia 2007 roku w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu na 2007 
rok oraz prawidłowości dołączonej do uchwały budżetowej gminy Radków na 2007 rok 
prognozy kwoty długu gminy- odczytała pismo, po czym zwróciła się do radnych z zapytaniem 
czy odczytać uzasadnienie do uchwałę Nr III-14/07- radni jednogłośnie zagłosowali za nie 
odczytywaniem ,ponieważ radni zapoznali się z pismem na posiedzeniach komisji.

2. pismo Zygmunta Szkretki Radnego Powiatu Kłodzkiego w sprawie sprzedaży w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemcy ,lokalu użytkowego położonego w Ścinawce Dolnej 16.

Burmistrz – podziękował radnemu Markowi Jagódce za zainteresowanie sprawami gminy.

Ad. 12

Po wyczerpaniu porządku obrad  Z-ca  Przewodniczącego RM zamknęła VI sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.

Protokołowała: Lucyna Połowczuk


